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Z á p i s n i c a 
zo zasadnutia Komisie školstva MsZ v Galante 

konaného dňa 26. 9. 2012. 
 
 
Prítomní:  
/ podľa prezenčnej listiny/ 
 
Program:  
1) Informatívna správa o zbere údajov za šk. rok 2012/2013 
2) Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
3) Rôzne  
 
Otvorenie 
PaedDr. Peter Černý – predseda komisie privítal na zasadnutí všetkých prítomných a  
oboznámil členov komisie s programom zasadnutia.   
Program zasadnutia bol jednomyseľne schválený. 
 
1. Informatívna správa o zbere údajov za šk. rok 2012/2013 
Materiál bol doručený všetkým členom komisie spolu s pozvánkou. 
Mgr. Orbánová informovala členov komisie o údajoch  zo zberu a  porovnala údaje 
s predchádzajúcim školským rokom. 
Mgr. Benkovič – sa zaujímal, či už vieme, koľko mimogalantských detí navštevuje CVČ 
vzhľadom na novelu zákona o financovaní škôl a školských zariadení. 
Mgr. Orbánová – uviedla, že v súčasnosti na tom pracuje, ale ešte to nie je vyčíslené. 
 
Komisia školstva   b e r i e  na vedomie  informáciu o zbere údajov za šk. rok 2012/2013. 
 
 
2. Prerokovanie žiadostí na odstránenie havarijných stavov v školách a školských 
zariadeniach v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta 
1/ Mgr. Orbánová  predložila : 
žiadosť  riaditeľa ZŠ Štefánikova o poskytnutie finančných prostriedkov z havarijného fondu 
mesta na výmenu regulátorov plynu.Celková výmena činí 397,56 €. Oprava nie je možná, 
žiada si finančné prostriedky vo výške 347,56  € a z vlastných príjmov doloží 50 €. 
 
Komisia školstva MsZ sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov 
pre ZŠ Štefánikova z fin. prostriedkov určených  na havarijný stav vo výške 347,56 € na 
výmenu regulátorov plynu. 
 
2/ Mgr. Orbánová ďalej predložila : 
Žiadosť riaditeľky ZŠ Z.Kodálya o poskytnutie finančných prostriedkov z havarijného fondu 
mesta na krytie výdavkov pri odstránení havarijného stavu vzniknutého v dôsledku úniku 
vody na vodovodnom potrubí. Žiada si finančné prostriedky vo výške 855,48 €. 
Iveta Michalíková pripomienkovala,že už minulý rok sme riešili takýto havarijný stav  na 
uvedenej škole. 
Mgr. Orbánová uviedla,že to bolo v inej časti budovy.  
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Komisia školstva sa jednomyseľne uzniesla na poskytnutí finančných prostriedkov pre 
ZŠ Z.Kodálya z finančných prostriedkov určených na havarijný stav vo výške 855,48 € 
na krytie výdavkov pri odstránení havarijného stavu. 
 
3/ PaedDr. Černý, predseda komisie uviedol:  
žiadosť riaditeľky MŠ Sever o poskytnutie finančných prostriedkov z havarijného fondu 
mesta na riešenie  havarijného stavu na budove škôlky. Zároveň požiadal Mgr. Orbánovú, aby 
podrobne informovala o vzniknutej havárii. 
Mgr. Orbánová informovala o vzniknutej havarijnej situácii na budove MŠ. Problém spočíva  
v  tom, že sa prasknutá stena na budove zväčšuje a oddeľuje sa celý pavilón od budovy. Na 
budove MŠ je potrebné vykonať rozsiahle práce (strecha, panely, stavebné práce). 
Pani riaditeľka MŠ predložila cenové ponuky. Požadovaná suma je 4059,60 € na opravu 
strešného plášťa a 1170,04 € na úpravu škár fasády.  
Mgr. Marsall   sa informoval, či je v cene zahrnutá aj termoizolácia strechy. 
PaedDr. Černý sa informoval, aký je rozdiel v cene. 
Mgr. Marsall  uviedol, že by sa jednalo o navýšenie o približne 30 %. 
PaedDr. Csemezová informovala  členov komisie, o havarijnom stave na kúrení na ZŠ 
Štefánikova, bude potrebná ešte veľká suma financií na doriešenie tohto havarijného stavu.  
Mgr. Benkovič – bývalá pani riaditeľka v minulosti asi nezabezpečila pravidelné revízne 
kontroly, preto odporúča aj osatným zariadeniam aby nezanedbávali túto ich povinnosť. 
PaedDr. Csemezová – uviedla, že sme robili rozsiahlu kontrolu vlani. 
p. Michalíková: navrhla, aby p. riaditeľka nechala vypracovať cenovú ponuku aj 
s termoizoláciou.  
PaedDr. Černý – navrhol schváliť rekonštrukčné práce, ale zároveň dať pani riaditeľke 
vypracovať druhú cenovú ponuku na opravu strešného plášťa rozšírenú o tepelnú izoláciu. 
Kvôli urýchlenému riešeniu havarijnej situácie odporúča,aby hlasovanie prebehlo mailovou 
formou,  keď budú obidva návrhy a komisia sa vyjadrí k havarijnému stavu.  
Návrh bol prijatý. Za hlasovali 5 členovia komisie.  
  
 
3. Rôzne  
1/ Mgr. Benkovič  sa informoval, či boli navýšené výdavky na mzdy v rozpočte školstva pre 
zariadenia v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta Galanta o 12 tis. € podľa Uznesenia č. 164/Z-
2012. 
PaedDr. Csemezová – uviedla, že peniaze posielame z mestského rozpočtu pre zariadenia 
v rámci originálnych kompetencií. 
PaedDr. Černý podotkol, že finančné prostriedky boli určené pre zariadenia 
v zriaďovateľskej pôsobnosti mesta - MŠ. 
p. Michalíková tiež potvrdila, že boli určené pre MŠ. 
PaedDr. Csemezová  opätovne uviedla, že mzdy a prevádzka v rámci prenesených 
kompetencií sú od štátu, mesto financuje zariadenia v rámci originálnych kompetencií. 
Mgr. Bíró  informoval p.prednostku, že na zajtrajšom zasadnutí Mestského zastupiteľstva  jej 
pán Benkovič opäť položí túto otázku a chce vedieť presne, na základe čoho nemôže 
zriaďovateľ poskytnúť navyše finančné prostriedky pre ZŠ z rozpočtu mesta na mzdy. 
2/ Mgr. Marsall  – navrhol, aby bod č. 3 augustového zasadnutia „Správa o výchovno 
vzdelávacej činnosti škôl a školských zariadení mesta Galanta za aktuálny školský rok“, 
prešiel na októbrové zasadnutie, nakoľko školy majú zo zákona povinnosť správu vypracovať 
do konca októbra. 
PaedDr. Csemezová uviedla, že do konca októbra musí správu schváliť zriaďovateľ a keďže 
Mestské zastupiteľstvo zasadá koncom septembra a potom až v novembri, je potrebné správu 
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odovzdať skôr,aby mohla byť v septembri prerokovaná v Mestskom zastupiteľstve. 
 
Komisia školstva odporúča primátorovi mesta Správu o výchovno vzdelávacej číinnosti 
škôl a školských zariadení schváliť v mesiaci október podľa vyhlášky. 
 
3/ Prerokovanie zostatku finančných prostriedkov v zmysle výzvy pre oblasť školstva. 
Materiál obdržali členovia komisie mailom spolu s pozvánkou. 
PaedDr. Černý navrhol navýšiť finančné prostriedky do už odsúhlasených projektov 
nasledovne: 
 
ZŠ Štefánikova  Turnaj vo volejbale    20 € 
ZŠ SNP   EKOPARK   100 € 
ZŠ Z.Kodálya   Školský časopis Diákszó 100 € 
SPOLU:       220 € 
 
Návrh PaedDr. Černého bol jednomyseľne schválený a finančné prostriedky 
odsúhlasené podľa návrhu. 
 
Na záver predseda poďakoval za účasť. Ďalšie zasadnutie komisie sa uskutoční 23.októbra 
2012 o 14,00. Materiál a pozvánka budú doručené mailom. 
 
 
 
 
        PaedDr. Peter Černý v. r. 
                        predseda komisie  
 
 
V Galante, dňa  28. 9.2012 
Zapísala: Mgr. Skarlet Baničová 
          


